

## **ASSET LIST**

## LOT 185: INNOVATIVE ANTI-COUNTERFEITING SYSTEM PATENTS FOR SALE

185号专利包:创新防伪系统专利待拍

Ocean Tomo Bid-Ask Market <sup>(R)</sup> platform patent auction lot 185 presents a unique portfolio compromising a U.S. patent and a European patent, introducing an innovative system that fights counterfeit coins and gold bars. This system redefines authenticity verification, eliminating the need for time-consuming metallurgical tests. It adds a protective layer which is a thin cover around the valuable item and hides a readable security code with tamper-resistant features, enabling rapid identification and authentication of valuable items. The technology's uniqueness lies in its ability to instantly match the embedded code with a secure database or blockchain, ensuring a tamper-proof authenticity history for each item. This portfolio represents an invaluable opportunity for manufacturers of precious metals and entities involved in the gold trade. The portfolio offers a unique solution for swift, reliable transactions and setting a new benchmark in anti-counterfeiting practices for high-value assets.

Ocean Tomo Bid-Ask Market<sup>(R)</sup> 平台 185号拍卖提供了一个有价值的专利包,其中包含一项美国专利和一项欧洲专利,引入了打击假币和金条的创新系统。该系统重新定义了真实性验证,无需进行耗时的冶金测试。它增加了一层保护层,该保护层是贵重物品周围的一层薄薄的覆盖物,并隐藏具有防篡改功能的可读安全代码,从而能够快速识别和验证贵重物品。该技术的独特之处在于它能够立即将嵌入的代码与安全数据库或区块链进行匹配,确保每件物品的真实性历史记录防篡改。该专利包为贵金属制造商和参与黄金贸易的实体提供了宝贵的机会。该专利包为快速、可靠的交易提供了独特的解决方案,并为高价值资产的防伪实践树立了新的基准。

For further information or to bid on this lot, please email <u>Bid-Ask@OceanTomo.com</u>.

竞拍该专利包或详询更多信息,欢迎联系 Bid-Ask@OceanTomo.com.

NO.	PUBLICATION NO.	PATENT TITLE	PRIMARY IP CLASS	PRIORITY DATE	FILE DATE	ISSUE/ PUBLICATION DATE	NO. OF FORWARD CITATIONS
序号	公开号	专利名称	IPC主分类号	优先权日	申请日	公开日	前引数量
1	US10438435 B2	Valuable Object and a System and Method for Identifying and Verifying a Valuable Object	G07D5/00	8/19/2015	8/12/2016	10/8/2019	1
		贵重物品及贵重物品的识 别、验证系统及方法					
2	EP3133534 B1 (CH, IT, GB, DE, AT, NL, LI)	Valuable Object and System for Identifying and Verifying a Valuable Object	G06K19/077	8/19/2015	8/19/2015	7/5/2017	2
		贵重物品以及用于识别 和验证贵重物品的系统					

OCEANTOMOBIDASK.COM

## INNOVATIVE ANTI-COUNTERFEITING SYSTEM 创新防伪系统

LOT #185 185号专利包

2 ASSETS 2项资产



## INNOVATIVE ANTI-COUNTERFEITING SYSTEM NOW AVAILABLE

